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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
Din 27 septembrie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 27.09.2012, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar 7548 / 21.09.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 20 de consilieri din totalul de 21 de
consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215
/ 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard face precizarea ca lipseste dl. consilier Ionel Preda fiind plecat in delegatie in interes de
serviciu, dar va ajunge la sedinta.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, Directia administratie publica;
? d-na Micsunica Baciu – director Directia resurse umane;
? d-na Carmen Grosu – sef serviciu buget – contabilitate;
? d-nul Melus Nazaru – sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-na Carmen Ghiuta – sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica;
? d-na Luminita Mogda – sef serviciu urbanism;
? d-nul Melus Nazaru – sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare;
? d-nul Ion Gheorghe – director Politia Locala Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu – director SC CUP SA Focsani;
? dl. Laurentiu Mocanu – director Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Marian Radulescu – director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Fanel Popa – director SC Administratia Pietelor SA Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – director SC CUP Salubritate SRL Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – director SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 28.08.2012.
Nu mai sunt alte discutii si se aproba cu 20 voturi “pentru”.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 11.09.2012.
Nu mai sunt alte discutii si se aproba cu 20 voturi “pentru”.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Radu Nitu prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde:

1. proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 98/2011 privind
aprobarea organigramei si statului de functii pentru Cantina de Ajutor Social Focsani;

2. proiect de hotarare privind infiintarea Grupului de Lucru Local (GLL) la nivelul Municipiului Focsani pentru aprobarea si
implementarea planului local de actiune privind incluziunea minoritatii rome;

3. proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani in comisia pentru evaluarea si
asigurarea calitatii in unitatile de invatamant preuniversitar din municipiul Focsani;

4. proiect de hotarare privind desemnarea mandatarului Consiliului local al municipiului Focsani in Adunarea Generala a Actionarilor la
SC Administratia Pietelor Focsani S.A.;

5. proiect de hotarare privind aprobarea planului de analiza si acoperire a riscurilor al municipiului Focsani;

6. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic de executie, pentru obiectivul de investitii
„Lucrare de irigatii in sistem automatizat spatii verzi zona Sud” din municipiul Focsani, judetul Vrancea;
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7. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului general consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012;

8. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii articolului 1 din Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.
11/31.01.2012 privind aprobarea utilizarii in anul 2012, a excedentului bugetului local rezultat la incheierea exercitiului bugetar a anului
precedent, cu modificarile si completarile ulterioare;

9. proiect de hotarare privind aprobarea, in baza Legii nr. 34/1998, a liniilor prioritare pentru subventionarea din bugetul local al
municipiului Focsani, a asociatiilor si fundatiilor care acorda servicii sociale pentru anul 2013, constituirii Comisiei de evaluare si
selectionare, a Regulamentului de organizare si functionare a acesteia, Grilei de evaluare, precum si nivelul mediu lunar al subventiei
care se acorda pentru o persoana asistata;

10. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Damian
Lacramioara cu domiciliul in Focsani, b-dul. Unirii nr. 24, ap. 41 si Adam Ioan cu domiciliul in Focsani, b-dul. Unirii nr. 11, ap. 21;

11. proiect de hotarare privind aprobarea delegarii gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate si a
infrastructurii aferente;

12. proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la HCL nr. 168/2012 privind insusirea Inventarului
bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;

13. proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 302/2006 privind aprobarea delegarii dreptului de administrare
catre unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani, asupra cladirilor si terenurilor aferente ce apartin domeniului
public si privat al municipiului Focsani, in care acestea functioneaza, cu modificarile si completarile ulterioare;

14. proiect de hotarare privind completarea HCL nr. 23/2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al
municipiului Focsani, cu modificarile si completaarile ulterioare;

15. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;

16. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 25,00 mp, sitaut in Focsani, bdul.
Independentei nr. 47, judetul Vrancea, T 11 P 503 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre doamna Banu Puica;

17. proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de terenuri dintre municipiul Focsani si domnii Dinu Dinica si Dinu Maria;

18. proiect de hotarare privind aprobarea punerii la dispozitia Proiectului „Plan Integrat de Dezvoltare Urbana” a terenului pentru
reabilitarea si modernizarea spatiilor publice urbane si modernizarea si extinderea spatiilor verzi in zona de actiune sud-est, respectiv
Cartier Sud, zona Laminorul si Cartier Mandresti;

19. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati;

20. proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte de vanzare-cumparare pentru
locuintele din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 – ap. 25, 5, 13,14 si L2 – ap. 13,19,25,2,23,10, Bdul. Bucuresti nr. 27,
Focsani, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificat, a Decretului lege 61/1990 si a Legii nr. 85/1992;

21. proiect de hotarare privind modificarea HCL 55/2009 privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a Consiliului
Local al municipiului Focsani, cu modificarile ulterioare si modificarea art. 1 din HCL 29/208/31.07.2012 privind organizarea comisiilor
de specialitate pe domenii de activitate si desemnarea membrilor acestora;

22. proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Cartier Rezidential si Dotari” – Soseaua Petresti, T. 30, P. 153,
Focsani;

Informari, declaratii politice.

Dl. Primar Decebal Bacinschi „doresc sa retrag de pe ordinea de zi proiectul de hotarare de la punctul nr. 4, proiect de hotarare privind
desemnarea mandatarului Consiliului local al municipiului Focsani in Adunarea Generala a Actionarilor la SC Administratia Pietelor
Focsani S.A. si in acelasi timp sa introduc pe ordinea de zi un proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in
domeniul public al municipiului Focsani si administrarea Consiliului local al municipiului Focsani, a blocurilor din str. Revolutiei nr. 17 si
str. Magura nr. 123 din municipiul Focsani, judetul Vrancea, din domeniul public al judetului Vrancea si administrarea Consiliului
Judetean Vrancea.
Dl. consilier Catalin Vrabie „mai sunt doua proiecte de hotarare care as dori sa fi le propun pe ordinea de zi si anume: proiect de
hotarare privind aprobarea achizitionarii unui numar de 23 de tablete si proiect de hotarare privind aprobarea asigurarii transportului
gratuit elevilor claselor I – IV si clasei pregatitoare care frecventeaza cursurile Scolii Gimnaziale „Stefan cel Mare” Focsani.”
Se supune la vot retragerea punctului 4 de pe ordinea de zi si se aproba cu 20 voturi „pentru”.
Se supune la vot ordinea de zi cu introducerea celor trei proiecte de hotarare si se aproba cu 20 voturi „pentru” .

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului local al municipiului
Focsani nr. 98/2011 privind aprobarea organigramei si statului de functii pentru Cantina de Ajutor Social Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 96/275
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu face precizarea ca in sala a intrat dl. consilier Ionel Preda si din acest moment sunt 21 consilieri
prezenti.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind infiintarea Grupului de Lucru Local (GLL) la nivelul Municipiului



Focsani pentru aprobarea si implementarea planului local de actiune privind incluziunea minoritatii rome.
Dl. consilier Aurel Bacu „propun pe dl. consilier Lionida Milea, de la PP-DD.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „il propunem pe dl. consilier Ionut Mesoiu”.
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu propune pentru comisia de numarare a voturilor pe urmatorii d-ni consilieri Gabriel Padineanu,
Dan Buzoi si d-na consilier Elena Cucu.
Se supune la vot comisia de numarare a voturilor si se aproba cu 21 voturi „pentru”.
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia de numarare a voturilor formata din d-nii consilieri: Gabriel Padineanu, Dan Buzoi si d-na consilier Elena Cucu au procedat la
numararea voturilor secret exprimate de consilieri si constata ca s-au distribuit 21 buletine de vot, rezultatul votului secret exprimat
fiind urmatorul:
voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”
- D-nul Lionida Milea 21 - -
- D-nul Ionut Mersoiu 21 - -

Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 97/276

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi:. proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani in
comisia pentru evaluarea si asigurarea calitatii in unitatile de invatamant preuniversitar din municipiul Focsani
In urma discutiilor purtate rezultatul este urmatorul:
- Gradinita cu program prelungit nr. 1 Focsani – dl. Radu Nitu
- Graninita cu program prelungit nr. 2 Focsani – dl. Patrascu Enache
- Gradinita cu program prelungit nr. 13 Focsani – dl. Ilie Lilian
- Gradinita cu program prelungit nr. 16 Focsani – d-ra Axente Manuela
- Gradinita cu program prelungit nr. 17 Focsani – dl. Milea Lionida
- Gradinita cu program prelungit nr. 18 Focsani – d-na Balaban Elena Luminita
- Gradinita cu program prelungit nr. 23 Focsani – dl. Buzoi Dan
- Scoala Gimnaziala “Nicolae Iorga” Focsani – dl. Preda Ionel
- Scoala Gimnaziala “Ion Basgan” Focsani – d-na Balaban Elena Luminita
- Scoala Gimnaziala Nr. 3 Focsani – dl. Radu Nitu
- Scoala Gimnaziala “Anghel Saligny” Focsani – dl. Tanase Neculai
- Scoala Gimnaziala nr. 7 Focsani – dl. Trofin Tudorel Daniel
- Scoala Gimnaziala “Alexandru Vlahuta” Focsani – dl. Alecsandrescu Dorian
- Scoala Gimnaziala “Stefan cel Mare” Focsani – dl. Vrabie Catalin
- Scoala Gimnaziala “Duiliu Zamfirescu” Focsani – dl. Oloeriu Ioan Liviu
- Colegiul Tehnic “ Edmond Nicolau” Focsani – dl. Tanase Neculai
- Colegiul Tehnic “Gheorghe Asachi” Focsani – dl. Ilie Lilian
- Liceul Tehnologic “G.G. Longinescu” Focsani – dl. Berbece Gheorghita
- Colegiul Tehnic “Ion Mincu” Focsani – d-na Cucu Elena
- Colegiul Tehnic “ Valeriu D. Cotea “ Focsani – dl. Milea Lionida
- Liceul cu Program Sportiv Focsani – dl. Padineanu Gabriel
- Colegiul National “Al.I.Cuza” Focsani – dl. Horhocea Puiu Dragos
- Colegiul National “Unirea” Focsani – dl. Oloeriu Ioan Liviu
- Colegiul Economic “Mihail Kogalniceanu” Focsani – dl. Bacu Aurel
- Liceul Pedagogic “Spiru Haret” Focsani – dl. Mersoiu Ionut
- Liceul de Arta “Gheorghe Tattarescu ”Focsani – dl. Patrascu Enache
- Colegiul Tehnic Auto “Traian Vuia” Focsani – dl. Matisan Bogdan Emilian
- Scoala Postliceala Sanitara “Hippocrate” Focsani – dl. Matisan Bogdan Emilian

Dl. consilier Aurel Bacu „mai este o singura problema referitoare la cei care am fost numiti in consiliile de administratie in sedinta
extraordinara, nu a ajuns comunicarea de la Primarie la scolile unde am fost repartizati. Cam cat dureaza sa ajunga de la Primarie
catre scoli comunicarea cu prezenta noastra in consiliile de administratie?”
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana „exista o perioada de timp din momentul adoptarii hotararilor pana la intregirea
procedurii care reclama semnarea, cosmetizarea, pentru ca stiti ca apar modificari. Spun cosmetizarea actului sub aspectul formei,
sunt acele amendamente dupa care se semneaza de catre presedintele de sedinta, dupa care le trimitem la Prefectura si apoi le
trimitem la institutii. Cel mai tarziu saptamana viitoare, dar am inceput sa le comunicam deja.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 98/277

Punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind desemnarea mandatarului Consiliului local al municipiului Focsani in Adunarea
Generala a Actionarilor la SC Administratia Pietelor Focsani S.A., a fost retras de initiator.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea planului de analiza si acoperire a riscurilor al municipiului
Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 99/278

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic de
executie, pentru obiectivul de investitii „Lucrare de irigatii in sistem automatizat spatii verzi zona Sud” din municipiul Focsani, judetul
Vrancea.
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa va spun ca acest proiect a fost foarte prost gestionat din punct de vedere al comunicarii catre
populatie. Stim cu totii ca locuitorii cartierului Sud au intrat intr-o oarecare panica vis-a-vis de acest proiect. Indiferent cat de bune
intentii sunt daca cetatenilor din Sud nu li se comunica adevaratele intentii atunci ati vazut ca unii cetateni sunt chiar panicati. Primaria
ar trebui sa aiba o comunicare mult mai buna cu acesti cetateni. Eu nu neg ca nu ar fi o initiativa foarte buna.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „acest proiect de hotarare va face ca acest program PIDU sa aiba continuitate dupa ce el va fi
implementat, nu sa avem iarba verde la receptie si dupa o perioada sa fie uscata. Cetatenii au fost informati despre acest program
inca de anul trecut si in primavara si in aceasta vara, au fost informati, este adevarat ca exista anumite nemultumiri din partea unor
cetateni pentru chestiuni punctuale, dar care nu afecteaza proiectul in ansamblul sau. Eu spun ca acest proiect o sa aiba un mare
succes si o sa fie foarte apreciat in zona respectiva.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „eu am fost in fiecare zi in sud domnilor consilieri, oamenii au inceput sa vada ca nu distrugem si e pacat



sa taiem un copac frumos. Vom taia plopii, acei copaci care sunt batrani, iar oamenii au inteles. Prima data noi am incercat sa
inventariem toti copacii impreuna cu cei de la silvic pentru a putea fi intabulati si atunci au avut senzatia ca-i vom taia pe toti.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 100/279

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului general consolidat al municipiului
Focsani pe anul 2012.
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula „in legatura cu acest proiect de hotarare as dori sa aduc unele modificari si completari astfel:

Primarie –TOTAL, din care: - 1 mii lei
-transferuri catre Clubul Sportiv Municipal 2007
(cap.bugetar 67.02.05.01/51.01.01) -40 mii lei
(din care, 30 mii lei vor fi alocati Scolii nr. 9 pentru transport gratuit elevi
-lucrare irigatii in sistem automatizat spatii verzi zona Sud
(cap.bugetar 67.02.05.03/71.01.01) -16 mii lei

-tablete 23 bucati
(cap.bugetar 51.02.01.03/71.01.02) +55 mii lei
Directia de Dezvoltare Servicii Publice
-gard Stadionul Tineretului
(cap.bugetar 67.02.05.03/71.01.01) -20 mii lei
Scoala nr. 9 Stefan cel Mare
transport gratuit elevi pe perioada cat functioneaza in locatia din cartierul Sud
(cap.bugetar 65.02.03.02/20.01.07) +30 mii lei
Reparatii curente invatamant
(cap.bugetar 65.02/20.02) -9 mii lei
TOTAL INFLUENTE 0

In aceste conditii, suma totala pentru reparatii curente la institutiile de invatamant se ridica la 661 mii lei, fiind repartizata pe unitati
astfel:

Denumire institutie de invatamant Suma alocata
Mii lei Destinatie
Gradinita nr.1
Str.Aleea 1 Iunie nr.1 4 inlocuire tabla de la atic
Gradinita nr.4 cu program normal str.Ana Ipatescu 4 reparatii instalatii sanitare
Gradinita nr.7 cu program prelungit
Str.Tineretii nr.7 20 ignifugare invelitoare
Gradinita nr.8 cu program prelungit
Str.Aurora nr.7 65 instalatie termica subsol
Gradinita nr.10 75 reparatie partiala tencuieli exterioare, glafuri tabla metalica, izolatie exterioara si aplicare tencuiala decorativa
Gradinita nr.13
str.Aleea Echitatii nr.1 70 izolatie termica (52 mii lei)
completare timpane acoperis (18 mii lei)
Gradinita nr. 15 cu program prelungit
Strada Barsei 30 hidroizolatie (12 mii lei)
parchet sali de clasa (18 mii lei)
Gradinita nr.18 cu program prelungit
Str.Popa Sapca nr.4 20 hidroizolatie
Scoala nr.1 " Nicolae Iorga" Sud
22,50 reparatii partiale fatada (18 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (4,50 mii lei)
Scoala nr.2 “ Ion Basgan”
str.Mare a Unirii nr.64 60 termosistem
Scoala nr.3
Str.Dornei nr.1 10 ignifugare sarpanta reparata (4 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (6 mii lei)
Scoala nr. 5” Anghel Saligny” 6 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Scoala nr.7 6 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Scoala nr.8 "Alexandru Vlahuta"
25 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Scoala nr. 10 Duiliu Zamfirescu 13 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Scoala Postliceala Sanitara
str.Moldova nr.9 9 lucrari de reparatii instalatie termica, electrica,zidarie
Liceul pedagogic 14 reparatii instalatie impamantare-paratrasnet
Liceul cu program sportiv 35 reparatii instalatii incalzire internat scolar, reparatii acoperis
Liceul de Arta “Gheorghe Tattarescu” 6 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Colegiul Tehnic “Ion Mincu”

17,50
refacere partiala acoperis sala de sport (10 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (7,50 mii lei)
Colegiul Economic “Mihail Kogalniceanu 23
instalatii (13,50 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (9,50 mii lei)
Colegiul Tehnic “Edmond Nicolau” 14 reparatii instalatie impamantare-paratrasnet
Colegiul National “Unirea” 20 refacere acoperis sala de sport (12 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (8 mii lei)



Colegiul National “Al.I. Cuza” 58,50 grup sanitar corp C (40 mii lei)
reparatii la acoperisul salii de sport (10 mii lei)
reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (8,50 mii lei)
Colegiul Tehnic”Ghe. Asachi” str.Moldova nr.9 11 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii (8 mii ei)
inlocuire gresie si faianta grup sanitar corp A+B-etaj II (3 mii lei) ;
Colegiul Tehnic “Valeriu D. Cotea” 6,50 reparatii suprafata asfaltata curtea scolii
Colegiul Tehnic Auto Traian Vuia 16 Reparatii acoperis

Dl. consilier Aurel Bacu „as vrea sa fac precizarea pentru Cubul Sportiv CSM 2007, diminuarea de 40 mii lei nu este din ceea ce stiati
dumneavoastra, este din 2,9 miliarde lei, asa ca sunt bani din ca sa va achitati toate restantele si in termen cat mai scurt pentru ca
sunt restante de 6-7 luni de zile. As vrea sa mai sesizez un aspect vis-a-vis de Scoala nr. 5. Intre terenul de sport si fostul teren Vointa
este un gard care are un specific, nu este un gard obisnuit, care s-a daramat pe o portiune de 5 m si mai sta sa cada pe o portiune de
6 m. Acolo sunt copii de la clasa pregatitoare si pana la clasa a VIII-a trebuie sa facem un proiect sa reparam acel gard, dar trebuie
consultat si cineva de la cultura pentru a vedea in ce conditii.”
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa adaug dupa 10 minute de citit a acestor obiective de invatamant, este foarte bine ca se fac
aceste investitii insa ceea ce am sesizat eu este ca indiferent cat ne-am stradui noi cei din opozitie, sa propunem si am propus diverse
refaceri a infrastructurii de la diverse obiective scolare, dar nu s-a luat niciodata in considerare. Dumneavoastra v-ati intalnit cu
aparatul tehnic al Primariei si ati stabilit exact ceea ce ati vrut. E ok, sunteti majoritati faceti cum credeti dumneavoastra, dar sa stiti ca
e nevoie si la alte institutii de invatamant, nu numai la cele pe care le pastoriti dumneavoastra. Este bine ce ati facut.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „asta inseamna ca grupul de consilieri USL si o parte din consilierii PP-DD au interes ca aceste
scoli sa fie reparate asa cum trebuie, dumneavoastra nu v-ati manifestat dorinta sa faceti acest lucru drept pentru care nu trebuia sa
asteptam cand veniti dumneavoastra si sunteti dumneavoastra hotarat sa stabiliti nu stiu ce sume la nu stiu ce scoala. Veniti la
comisii, stabiliti, nu v-a oprit nimeni si nu ati facut nici o propunere in acest sens.”
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „ieri ne-am intalnit in comisii si din tot ce discutam aici, nu s-a spus nimic. Ieri puteati sa spuneti
acelasi lucru cand eram noi intre noi si puteam sa discutam, sa discutam in sensul constructiv, nu ca am avea ceva de ascuns. Ieri nu
ati spus nimic, la fel ca si cu problema de mai devreme cu irigatiile, nu s-a ridicat sub nici o forma vreo discutie sau vreun punct de
vedere vis-a-vis de irigatii. Astazi cand este toata lumea aici in sala apar tot felul de probleme. Cand suntem colegi si putem dezbate
ca de la om la om, nici macar nu se pune problema.”
Dl. consilier Neculai Tanase „chiar imi pare rau daca colegii de la USL spun ca n-am discutat noi intre noi, dar vreti sa va aduc aminte
cum s-a intamplat ieri, cand noi am venit la comisii si dumneavoastra erati cu aparatul Primariei pana la ora 16,00 si discutati investitii
si noi am stat la usa? Chiar nu vroiam sa spun chestia aceasta, dar nu mi se pare corect.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier am avut o discutie si am respectat problema cu Gradinita nr. 18.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „ati fost intrebat in plenul comisiei de buget de catre dl. consilier Catalin Vrabie, daca aveti vreo
propunere si ati spus „nu”.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu impreuna cu colegii mei am cerut de la toate gradinitile si scolile din Focsani, prin intermediul
Consiliului local sa ne comunice in mod direct ce probleme au. Daca va uitati pe lista respectiva nu a fost, cu mici exceptii, nici o
scoala care sa fie lasata fara bani asa cum au cerut ei. Rationamentul pe care l-am folosit impreuna cu dl. Primar si cu angajatii
Primariei a fost sa le dam bani pentru termoizolatie pentru ca facem niste economii la consumurile de caldura de la iarna, acolo unde
au fost datorii in principal. Sa le dam bani pentru acoperisurile care sunt stricate, acolo unde sunt solicitari si sa le dam bani pentru
instalatii sanitare acolo unde nu permit functionarea corecta a gradinitelor. Un caz special este o gradinita care are subsolul inundat cu
apa. Acestea au fost cerintele pe care le-am acoperit cu prioritate. Mai mult de atat am reusit si un argument ca sunt prioritare
investitiile astea sunt 661 mii lei pe care-i dam astazi in conditiile in care acum vreo doua saptamani vroiam sa le dam 100 mii lei, bani
care acopera necesarul pentru lucrarile acestea urgente. Sigur ei au venit acum cu lucrari mult mai complexe, dar acelea nu sunt
complexe si o sa le luam in calcul la urmatoarea alocare, fapt pentru care eu va rog d-le Primar impreuna cu dl. secretar intr-un termen
pe care-l stabilim de comun acord, eu va propun 60 de zile, sa ne prezentati Consiliului local o situatie cu stadiul lucrarilor executate
din banii pe care-i alocam astazi si cu valoarea decontata pentru lucrarile respective ca noi sa putem urmari dupa 60 de zile ce s-a
decontat din ceea ce am alocat noi si sa vedem ce alocam mai departe.”
Dl. consilier Aurel Bacu „sunt nevoit sa revin sa reafirm o consecinta a faptului ca scolile si gradinitele nu au primit, pentru ca se
creeaza impresia ca numai grupul USL se ocupa de gradinite asa ca daca eram noi repartizati veneam noi, tot Consiliul local si le
punem pe o hartie. E o consecinta ca nu a ajuns numele nostru la licee si la scoli, probabil de aici incolo nu se va mai intampla.”
Dl. consilier Milea Lionida „am o observatie, la Colegiul Tehnic „Edmund Nicolau”, pe data de 10.08. am inaintat si noi o propunere si
vad ca s-a tinut cont de ea, s-a prins aici in buget, dar problema pe care vreau sa o ridic este ca eu personal am fost acolo si directorul
si cadrele didactice de acolo s-au plans de o problema referitoare la zapada si la burlanele de scurgere. Acum vad ca s-au dat bani
pentru paratrasnet. Intrebarea mea este, este corect paratrasnet sau pentru parazapada?”
Dl. consilier Catalin Vrabie „d-le consilier eu pot sa va raspund pentru ca solicitarea este asa: instalatii sanitare, retea canalizare si
paratrasnet.”
Dl. consilier Lionida Milea „este o greseala asta care am inaintat-o noi, era vorba de parazapada, pentru ca in timpul iernii trecute in
jurul scolii s-au prins scaune sa nu se accidenteze elevii. Si ziceam asa ca daca tot s-au alocat bani, mai corect era pentru
parazapada, decat parastranet.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „mai este un pic pana la aceasta parazapada, iar eu am rugamintea, dl. Primar este aici, retinem
si revenim la urmatoarea sedinta cu o propunere de buget. Este mai important paratrasnetul decat parazapada.”
Dl. consilier Neculai Tanase „eu am sesizat initiativa d-lui consilier Catalin Vrabie care consider ca este foarte buna sa se faca un
raport transparent, eventual si cu firmele cu care s-a lucrat, dar eu va propun sa decalati un pic perioada de 60 de zile pentru ca atunci
este chiar campania electorala, era mai credibil 90 zile.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „90 de zile inseamna amanare.”
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala si nu se adopta cu 21 voturi „abtinere”
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Ionel Gabriel Necula si se adopta cu 21 voturi „pentru”,
devenind hotararea nr. 101/280

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii articolului 1 din Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr. 11/31.01.2012 privind aprobarea utilizarii in anul 2012, a excedentului bugetului local rezultat la incheierea
exercitiului bugetar a anului precedent, cu modificarile si completarile ulterioare.
Nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 102/281

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea, in baza Legii nr. 34/1998, a liniilor prioritare pentru
subventionarea din bugetul local al municipiului Focsani, a asociatiilor si fundatiilor care acorda servicii sociale pentru anul 2013,



constituirii Comisiei de evaluare si selectionare, a Regulamentului de organizare si functionare a acesteia, Grilei de evaluare, precum
si nivelul mediu lunar al subventiei care se acorda pentru o persoana asistata.
Dl. consilier Catalin Vrabie „din partea USL propunem pe dl. consilier Radu Nitu.”
Dl. consilier Aurel Bacu „propun pe dl. consilier Lionida Milea.”
Dl. consilier Gheorghita Berbece „propun pe dl. consilier Lilian Ilie.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „se mentine aceeasi comisie de numarare a voturilor ca si la proiectul de mai sus.”
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia de numarare a voturilor formata din d-nii consilieri: Gabriel Padineanu, Dan Buzoi si Elena Cucu au procedat la numararea
voturilor secret exprimate de consilieri si constata ca s-au distribuit 21 buletine de vot, rezultatul votului secret exprimat fiind urmatorul:
voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”
- D-nul Radu Nitu 21 - -
- D-nul Lionida Milea 20 1 -
- D-nul Lilian Ilie 19 2 -

Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 103/282

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate
bugetului local, depuse de Damian Lacramioara cu domiciliul in Focsani, b-dul. Unirii nr. 24, ap. 41 si Adam Ioan cu domiciliul in
Focsani, b-dul. Unirii nr. 11, ap. 21.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 104/283

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea delegarii gestiunii serviciului de transport public local de
persoane prin curse regulate si a infrastructurii aferente.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 105/284

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la HCL nr.
168/2012 privind insusirea Inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 106/285

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 302/2006 privind aprobarea
delegarii dreptului de administrare catre unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani, asupra cladirilor si
terenurilor aferente ce apartin domeniului public si privat al municipiului Focsani, in care acestea functioneaza, cu modificarile si
completarile ulterioare.

Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu “exista o comisie infiintata in mandatul trecut care-si propunea sa verifice modul in care scolile
administreaza aceste bunuri pe care noi le incredintam. Este vorba de o comisie formata din consilieri si rog executivul ca actualizeze
la urmatoarea sedinta si aceasta comisie.”
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 107/286

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea HCL nr. 23/2010 privind aprobarea Inventarului
bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completaarile ulterioare.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 108/287

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri
apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 109/288

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de
25,00 mp, sitaut in Focsani, bdul. Independentei nr. 47, judetul Vrancea, T 11 P 503 ce apartine domeniului privat al municipiului
Focsani, catre doamna Banu Puica.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 110/289

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de terenuri dintre municipiul Focsani si domnii
Dinu Dinica si Dinu Maria.
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „ieri am fost la vizionare si s-a constatat ca pe terenul Primariei este o constructie usoara, este
vorba de o constructie care poate fi demolata si exista un amendament din partea comisiei referitor la acea constructie. Se va accepta
schimbul cu amendamentul ca acea constructie sa dispara de pe terenul Primariei inainte de perfectarea documentelor.”
Dl. consilier Aurel Bacu „mai este o problema cu cursul valutar din ziua de 18.07.2012. Am fost curios sa intru pe cursul valutar de
atunci si nu este identic cu cel din proiect si as ruga sa se verifice si sa se ia cursul valutar din ziua de 18.07.2012.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Dragos Puiu Horhocea si se adopta cu
21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 111/290

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea punerii la dispozitia Proiectului „Plan Integrat de
Dezvoltare Urbana” a terenului pentru reabilitarea si modernizarea spatiilor publice urbane si modernizarea si extinderea spatiilor verzi
in zona de actiune sud-est, respectiv Cartier Sud, zona Laminorul si Cartier Mandresti.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 112/291

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998
republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 113/292

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte



de vanzare-cumparare pentru locuintele din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 – ap. 25, 5, 13, 14 si L2 – ap. 13, 19, 25, 2, 23,
10, Bdul. Bucuresti nr. 27, Focsani, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificat, a Decretului lege
61/1990 si a Legii nr. 85/1992.
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „exista un amendament. Propunem modificarea art. 1 din „insusirea rapoartelor de expertiza tehnica
judiciara privind pretul de achizitie al locuintelor ce fac obiectul vanzarii conform anexelor 1-10 ce fac parte integranta din prezentul
proiect de hotarare” in „aduce la cunostinta Consiliului local raportul de expertiza si hotararea judecatoreasca privind pretul de achizitie
al locuintelor ce fac obiectul vanzarii conform anexelor 1-10 ce fac parte integranta din prezentul proiect de hotarare”.”
Dl. consilier Neculai Tanase „stiu ca acest bloc, in trecut a fost deconectat de multe ori pentru neplata agentului termic. Acum vad,
adevar prin hotarare judecatoreasca, dar sunt datorii, nu, au datorii acesti locatari la ENET?”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „au obligatia sa faca dovada ca nu au datorii la momentul inchierii contractului.”
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa va spun ca in situatia data stau si ma gandesc ca orice locuitor al municipiului Focsani care
are datorii poate sa faca cerere sa achizitioneze un apartament de serviciu. Inafara de asta as vrea sa-l rog pe dl. Primar sau aparatul
tehnic la Primariei vis-a-vis de acest bloc, care sunt locuinte de serviciu, care sunt altele pentru ca mi se pare putin neclar.”
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „blocurile L1 si L2 sunt locuinte din fondul locativ de stat, nu sunt locuinte de serviciu.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 114/293

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea HCL 55/2009 privind aprobarea Regulamentului de
organizare si functionare a Consiliului Local al municipiului Focsani, cu modificarile ulterioare si modificarea art. 1 din HCL
29/208/31.07.2012 privind organizarea comisiilor de specialitate pe domenii de activitate si desemnarea membrilor acestora.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „i-am inmanat d-lui secretar lista domnilor consilieri membri in comisiile de specialitate.’
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 115/294

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Cartier Rezidential si Dotari” –
Soseaua Petresti, T. 30, P. 153, Focsani.
Dl. consilier Neculai Tanase „m-am uitat pe schita aceasta si ne-am uitat cu totii ieri si deja am avut niste discutii vis-a-vis de acest
proiect , insa ceea ce m-a mirat oarecum a fost faptul ca am vazut ca acest cartier este legat la gaze, la GDF SUEZ. Eu stateam si ma
gandeam ca noi avem ENET-ul acesta pe care vrem sa-l rentabilizam sa nu ne plece oamenii si asta e valabil si pentru ANL de ce nu
s-a legat la ENET, si referitor la acest cartier in devenire? Nu era mai corect sa fie legat la ENET pentru ca o sa avem o centrala
performanta? Si in ceea ce priveste ANL-urile era mai bine sa fie legati la aceasta centrala noua.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „acum s-a venit cu un Plan Urbanistic de Zona, in momentul in care se va veni la certificat si la
autorizatie de construire va trebui sa vina cu un detaliu cum va rezolva problema utilitatilor. Nu cred ca se va impune o retea care sa
ajunga pana in zona aceea, iar daca vom avea cerinte si vom avea consumatori va dati seama ca va trebui sa ajungem cu retelele
pana in zona respectiva. Noi dorim ca acest sistem de termoficare sa-l facem sa devina performant sa fie atractiv pentru cetatenii din
municipiul Focsani. Speram cu investitiile pe care le facem sa fie intr-adevar sa fie atractiv.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „intr-adevar la sedinta de comisie noi am tot discutat pe marginea PUZ-ului si nu am reusit sa gasim o
solutie asa cum ne-am dorit noi. Mai mult ca sigur grupul USL se va abtine, tocmai in ideea de a castiga o perioada ca sa ne lamurim
cu ce este acolo.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 21 voturi „abtinere”.
Dl. Primar Decebal Bacinshi „legat de acest proiect noi va trebui totusi sa raspundem celui care a solicitat aprobarea acestui PUZ, deci
va trebui sa procedam in felul urmator: intram cu el in comisia tehnica, in conditiile in care le vom supune atentiei ceea ce am discutat,
cum rezolva problema utilitatilor, cum rezolva problema apelor pluviale si altele. Functie de treaba aceasta proiectantul va veni cu
solutii pentru a putea intra intr-o alta sedinta cu acest proiect.”

Se prezinta proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii unui numar de 23 de
tablete.
Dl. consilier Catalin Vrabie „sunt cateva clarificari de facut in special pentru presa. Noi stiti bine ca am discutat in sedintele anterioare
despre banii care se consuma pe mapele scrise, in format hartie, practic aceeasi bani pe durata unui mandat se dau acum pe aceste
tablete. Ce vreau sa precizez este faptul ca tabletele se vor cumpara fara cartele, deci nu vom avea din partea Primariei o cartela de
date, nu inseamna un cost suplimentar pe abonamentul Primariei. Daca fiecare dintr noi va dori sa utilizeze acest serviciu oferit de
retelele de comunicatii va putea sa o faca pe banii lui proprii. Practic Consiliul local asigura atat cat este nevoie pentru a putea accesa
ordinea de zi si celelalte documente in mod electronic in aceasta sala si acasa la domiciliul fiecarui consilier. Mai departe orice actiune
se face pe costul propriu al consilierilor locali.”
Nu mai discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 116/295

Se prezinta proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind emiterea acordului pentru preluarea in
domeniul public al municipiului Focsani si administrarea Consiliului local al municipiului Focsani, a blocurilor din str. Revolutiei nr. 17 si
str. Magura nr. 123 din municipiul Focsani, judetul Vrancea, din domeniul public al judetului Vrancea si administrarea Consiliului
Judetean Vrancea.
Dl. consilier Neculai Tanase „fiind un pic mai vechi in Consiliul acesta local, alaturi si de alti colegi aceasta este a treia oara cand se
incearca trecerea acestui obiectiv de la Consiliul Judetean la Primarie si intotdeauna ne-am intrebat cu totii de ce? Nu a trecut
niciodata pana acum, nu mi se pare corect ca acest bloc, care trebuie reparat fara discutie sa vina la Focsani cand Consiliul Judetean
putea sa-l repare foarte bine, cum a mai facut si alte reparatii. De ce nu ne da la pachet acest bloc, cu aeroportul de exemplu care mi
l-a luat tot Consiliul Judetean si cu Complexul Caprioara, ni-l da asa ca pe un gunoi, noi Focsaniul e vreun cos de gunoi pentru
Consiliul Judetean? Nu mi se pare corect. Cand il ai repara-l si nu-l mai pasa. Aceasta este o intrebare pe ca i-o adresez d-lui
presedinte de sedinta.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „problema este ca dumneavoastra ati fost la comisie ieri si nu ati spus nimic la acest proiect.”
Dl. consilier Aurel Bacu „eu nu sunt atat de vechi in Consiliul local, dar m-am uitat pe costuri. Costurile sunt foarte mari, stiu si cele
doua blocuri si afecteaza bugetul care este si asa sarac al municipiului Focsani, drept pentru care va spun de acum grupul PP-DD se
abtine.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „nu stiu la ce costuri se referea dl. consilier.”
Dl. consilier Aurel Bacu „datoriile de aici.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „datoriile nu sunt ale Consiliului local. Intr-adevar blocurile sunt asa cum sunt si unul si celalalt. Sa ne
amintim totusi ca mai avem si noi Primaria niste blocuri identice cu acestea care dupa ce le-a reabilitat Primaria au ajuns in aceeasi
situatie. Clar acolo avem o problema, nu cu investitiile, cat cu oamenii care sunt in blocurile respective, va trebui sa gasim o solutie
pentru ca stim cu totii ca zonele acestea creaza si un pic de agitatie sociala in jurul lor si cred ca la orice consilier ajung solicitari de la
oamenii care locuiesc in zona respectiva. Motivul pentru care ne-am gandit sa preluam acum aceste blocuri, s-a mai incercat, dar
acum este din fericire o alta majoritate si oportunitatea o decidem cu totii prin votul majoritar. Eu cred ca daca gandim toate aceste



imobile si acelea vechi ale noastre si acestea pe care le preluam acum si gandim o solutie pentru toate, nu numai de reabilitare fizica
a lor, ci si o solutie pentru locuitorii din blocurile respective, putem sa gasim o solutie globala pentru aceste blocuri. Daca le privim
individual strict numai reabilitarea lor fara sa luam masuri si in directia cealalta nu cred ca avem nici o sansa.”
Dl. consilier Neculai Tanase „din ceea ce a spus dl. consilier Catalin Vrabie inseamna ca, desi si Consiliul Judetean are serviciul
social, inseamna ca Primaria este mai competenta decat Consiliul Judetean. Asa s-ar putea traduce, daca Consiliul Judetean nu este
in stare sa faca acel bloc inseamna ca trecem la Primarie ca suntem mai competenti.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „pentru ca sunt la fel de vechi in Consiliul local ca si dl. consilier Neculai Tanase si cunosc
problema aceasta foarte bine trebuie sa va aduc aminte d-le consilier ca in cadrul Consiliului Judetean nu este un serviciu de
gestionare a fondului locativ de la municipiul Focsani. Nu exita serviciu de fond locativ si mi se pare normal si firesc ca toate locuintele
proprietatea statului care se afla pe raza teritoriala a municipiului Focsani sa fie gestionate de Primaria municipiului Focsani. Aceste
locuinte nu au ce cauta la Consiliul Judetean si este normal si firesc sa ajunga aici. Toate problemele locative ale cetatenilor
municipiului Focsani se rezolva la Primaria Focsani, in audientele d-lui Primar, in audientele d-nilor viceprimari, acolo se rezolva, nu la
Consiliul Judetean. Ele de-a lungul timpului au ajuns acolo datorita legilor din 1990 pana in prezent. Este normal si firesc ca lucrurile
sa ajunga, din punct de vedere legal acolo unde trebuie. Ne cramponam ca aceste locuinte arata cum arata. Este adevarat avem si
noi astfel de locuinte si care creaza probleme sociale in jur pentru ceilalti cetateni, dar asta nu inseamna ca nu le putem gestiona
intr-un mod corect si avem capacitatea si tehnica sa le gestionam asa cum trebuie. Iar vis-a-vis de costuri si de datorii, datoriile nu
sunt ale Consiliului Judetean sunt ale cetatenilor care au locuit acolo. Cei care au consumat utilitati vor trebui sa le plateasca, sarcina
de a recupera aceste datorii nu cade nici „in carca” Consiliului Judetean si nici la Primarie, ci furnizorilor de utilitati si din cauza
aceasta am ajuns si la ENET asa cum am ajuns pentru ca cei care vand marfa respectiva nu sunt in stare sa-si recupereze banul
pentru acea marfa.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „cetatenii care locuiesc acolo lucreaza in municipiul Focsani si Consiliul local si Primaria ar putea
repartiza si alte locuinte pentru unii cetateni care sufera din acest punct de vedere.”
Dl. consilier Neculai Tanase „trecand peste faptul ca in blocul respectiv sunt numai birouri, nu locuieste nimeni, eu as propune
Consiliului Judetean sa ne de-a si strandul, oricum este praf, daca tot suntem mai competenti decat ei.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu v-am rugat intotdeauna apropo de a interpreta parerile mele ca in Consiliul local sa discutam pe baza
de argumente. D-le consilier Tanase putem discuta noi doi orice, dar in Consiliul local haideti sa discutam pe baza de argumente si nu
mai interpretati ceea ce spun eu. Eu stiu foarte clar ceea ce am spus, am proprietatile termenilor cu care vorbesc, nu-mi interpretati
dumneavoastra ca-i intr-un fel sau ca-i in alt fel.
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „am o rugamnte foarte mare la colegii mei in primul rand, cred ca ideal ar fi ca in sedintele de
consiliu cand ridicam o problema sa venim si cu solutii. Nu cred ca este normal ca intr-o sedinta in care noi ar trebui sa aprobam si sa
dezbatem punctual proiecte sa venim sa ridicam probleme care nu au nici o legatura cu ordinea de zi. Probleme sunt milioane in
municipiu, cred ca trebuie sa venim si cu solutii atunci cand ridicam probleme.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi „impotriva” a d-nilor consilieri
Ionel Preda, Neculai Tanase, Gheorghita Berbece si Lilian Ilie si 3 voturi „abtinere a d-nilor consilieri Aurel Bacu, Lionida Milea si d-ra
consilier Manuela Axente, devenind hotararea nr. 117/296

Se prezinta proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea asigurarii transportului gratuit
elevilor claselor I – IV si clasei pregatitoare care frecventeaza cursurile Scolii Gimnaziale „Stefan cel Mare” Focsani.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „s-au facut niste precizari in media, pertinente, intamplarea a facut eu fiind presedinte am solicitat sa se
rezolve cu titlu reparatoriu, transportul gratuit al elevilor de la Scoala nr. 9 la noua locatie si sincer eu am o nemultumire fata de cei
care trebuiau sa ajunga la aceasta solutie si nu la cea pe care au intreprins-o in prima faza, pentru ca in aceasta sala nimeni nu a
spus ca acest transport se va face contracost.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu v-as ruga sa-i dati cuvantul d-lui Primar pentru presa pentru ca de luni incepe transportul acesta si sa
anunte foarte clar de unde se vor lua copii, discutiile pe care le-am avut aseara si la care presa nu a avut acces si clar sunt de interes
public.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „incepand de luni dimineata incepand cu orele 7.30 si 7.40 pe str. Fagaras, strada jandarmeriei in fata
Bisericii, langa Scoala nr. 9 vor fi prezente 8 sau 6 minibuse, depinde cat va fi nevoie in functie de numarul de copii. Astazi am fost la
Scoala nr. 9, am discutat cu dl. director adjunct si cu dl. consilier Nitu, am avut o discutie in pauza mare cu cadrele didactice si s-a
discutat aceasta problema. Luni dimineata intre 7.30 – 7.40 vom incerca sa facem primul transport de acolo vor pleca si vor merge
pana in dreptul noii locatii unde isi desfasoara acum activitatea, iar la intoarcere va fi acelasi program, de unde-i luam pe copii acolo ii
vom duce. Ce am insistat in toata discutia aceasta ca cadrele didactice sa insoteasca copii si cred ca atunci dimineata o sa-i si stim cu
ce autobus merg, cred ca le vom numerota si fiecare va sti la care se va prezenta. Cam aceasta va fi solutia pentru transportul copiilor
in aceasta perioada. Copii vor pleca la 7.30 – 7.40, iar functie de terminarea orelor vor fi masinile care-i vor prelua si aduce in locul de
unde au fost preluati dimineata.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „pot sa va spun ca am copilul la scoala pregatitoare acolo si toata saptamana au venit cu doua microbuse
puse la dispozitie de transportul public local, au fost insotiti de invatatoare, nu a fost nici o problema.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „la discutia pe care am avut-o ieri la comisii impreuna cu d-nii consilieri, au participat si cei de la Politia
Circulatie Rutiera, de la Politia Locala si dansii vor avea in atentie acest transport si in acelasi timp cum copii vor fi debarcati si urcati
din nou. Vom da toata atentia sa nu avem nici un fel de probleme.’
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „as mai face o precizare, se refera la grupa pregatitoare pana la clasele I-IV, transportul este
gratuit, iar pentru cei cu probleme sociale mari care sunt cunoscuti de catre scoala vor primi abonamente gratuite din partea d-lui
Primar si al Consiliul Local. In jur de 50 copii de la clasele V-VIII vor primi legitimatii pentru a merge gratuit pentru transportul public
local. Vreau sa va informez ca lucrez la aceasta scoala, nu sunt probleme mari, s-a intrat in normalitate, grupa zero functioneaza
corect, nu sunt probleme.’
Dl. consilier Catalin Vrabie „pentru clasele V-VIII sunt elevi care fac naveta de la Garoafa sau Bolotesti. Acei copii plateau un
abonament ca sa vina in Focsani si mergeau pe jos la scoala de unde-i lasa microbusul si pentru acesti copii vom asigura transportul
gratuit de la linia unde-i lasa microbusul de Garoafa sau Bolotesti pana la Sud, la Universitatea Baritiu, vor primi abonamente
individuale gratuite.”
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 118/297

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „as vrea sa va supun atentiei ca mai avem la mapa niste solicitari, interventii a unor domni privind
diverse, propuneri pentru domnii consilieri, noi trebuie sa luam act de acestea. Daca dl. consilier Tudorel Daniel Trofin, presedinte la
comisia de drepturile omului, are ceva de completat?”
Dl. consilier Trofin Daniel Trofin „discutam despre o propunere a sectiei de tenis de la CSM 2007, cu o modificare de preturi pentru
inchirierea terenurilor de tenis, preturi pe care noi le-am stabilit in sedinta din 11.09.2012. Avem doua adrese de la presedintele
Asociatiei Judetene de Fotbal, dl. Dan Dumitru, una prin care ne cere sa ii permitem sa preia printr-o forma juridica prin care sa o
stabilim de comun acord baza sportiva din Cartierul Mindresti pentru a sustine meciurile oficiale ale echipelor de juniori in competitiile



organizate de Asociatia Judeteana de Fotbal, forma juridica ramanand sa o stabilim ulterior. Inca o adresa tot de la dumnealui de data
aceasta in calitate de presedinte la CSM 2007 Focsani prin care ne roaga sa-i acordam in zilele de luni, miercuri si vineri cu titlu gratuit
intre orele 16.00 – 18.00 posibilitatea de a face antrenamente gratuite pe Stadionul Milcovul. A precizat si doua acte normative, dar
care nu se refera la ONG-uri, Cluburi de sport private, acolo era o precizare despre cetatenii municipiului Focsani au cu titlu gratuit
folosirea bazei sportive. Mai este si o cerere pentru marire spatiu locativ a unei persoane fizice, ramane ca fondul locativ sa ne
furnizeze un raspuns.”
Dl. consilier Aurel Bacu „vis-a-vis de terenul de tenis exista si o motivatie si trebuia si trebuia specificata in cerere. Motivatia dupa mine
ar fi scaderea numarului de practicanti si de solicitanti ai terenului. Trebuia sa ne spuna daca din data de cand am stabilit cuantumul a
scazut numarul practicantilor datorita pretului mai mare. Nu stiu sigur ca este asa pentru ca in cerere nu spune acest lucru. Pentru
problema cu terenul de la Mindresti sunt foarte de acord, in schimb as vrea sa stiu de ce nu se foloseste ca catre grupele de copii si
inclusiv Stadionul Tineretului din Focsani, este gazon bun se poate folosi, iar acum il foloseste echipa de rugby. Se poate folosi de mai
multe sectii sportive si de fotbal si copii.”
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa ma refer in primul rand la acei copii care joaca fotbal, care s-au antrenat ani de zile si stiu ca e
vorba de cateva sute de copii. eu cred ca noi toti, consilierii, nu trebuie sa judecam lucrurile din nici un punct de vedere a unei culori
politice sau a unor ranchiuni. Cred ca noi trebuie sa ne gandim in primul rand, nu conteaza persoana, trebuie sa ne gandim la copii
care s-au pregatit ani de zile, au ajuns la un anumit nivel si acum nu mai au posibilitatea sa-si arate performanta, sa-si arate
capacitatea, deprinderile pe care le au si le-au capatat in decursul anilor. Eu cred ca deja Focsaniul in momentul de fata din punct de
vedere al fotbalului profesionist a cam disparut de pe harta. Haideti sa ne dam mana cu totii sa reusim sa facem ceva pentru acesti
copii pentru ca este vorba de copii locuitorilor din Focsani, deci este vorba de noi toti. Nu vreau sa critic pe nimeni insa vreau sa ne
dam mana cu totii si sa facem un proiect sa dam posibilitatea acelor copii la Mindresti, la Stadionul Milcovul pentru ca totusi acest
stadion nu are rolul de muzeu, ci de a beneficia de el noua generatie. M-as bucura sa ajungem la un consens in acesta privinta.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „eu stiu ca sedintele Consiliului local sunt guvernate de Legea nr. 215 si Regulamentul intern.
Avem la mapa aceste informari pe care trebuie sa le anuntam sunt de acord cu ele, numai ca daca ele trebuiesc discutate, trebuiesc
discutate la comisiile de specialitate, cel putin asa stiu eu din prevederile Regulamentului , dar nu asta ar fi problema. S-a discutat aici
despre faptul ca tarifele sunt mari, mici, copii nu mai ajung la terenurile respective. Asta inseamna ca si sper sa nu fie asa, tarifele pe
care noi le-am aprobat in urma propunerilor venite de la CSM au fost facute dupa ureche si nu dupa un calcul. Aceste tarife practic ar
trebui sa ne aduca noua, clubului care gestioneaza aceste terenuri banii necesari pentru intretinerea lor. Cu cat sunt mai multi copii cu
atat tarifele banuiesc ca ar trebui sa fie mai mici, dar care per total trebuie sa asigure buna functionare si intretinere a acestor terenuri.
Ca daca punem o taxa modica, daca judecam cu inima sau dupa culori politice cum a spus un distins coleg, atunci de aceste baze
sportive o sa se aleaga praful. Eu cred ca acel proiect de hotarare prin care noi am stabilit acele tarife a mai reparat ceva, o
nedreptate care s-a intamplat pana acum si anume doar ca anumite cluburi sau un anumit club avea acces in mod gratuit acolo si
acela era al municipalitatii, iar ceilalti copii care practicau sporturi din diferite asociatii sportive dependente, trebuiau sa plateasca.
Acum toata lumea contribuie intr-un fel sau altul la intretinerea acestor spatii si mi se pare o chestie corecta. De aceea as solicita
CSM-ului sau celor care au propus aceste tarife sa ne prezinte cum au ajuns la aceste tarife pentru ca daca le-au facut doar asa dupa
ureche lucrurile nu sunt in regula. Noi avem incredere in rapoartele aparatului de specialitate care ne prezinta asa cum este situatia,
dar eu sper ca aceste tarife sa fie unele corecte si fundamentate din punct de vedere economic pentru ca altfel o sa ne trezim ca mai
dam jos 5 lei, apoi vom creste cu 20 lei, dar fara sa avem o fundamentare economica foarte clara si care n-o sa ne asigure intretinerea
acestor terenuri.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „in primul rand o sa-i raspund d-lui consilier Bacu, referitor la tarifele respective. Avem printre noi doi
consilieri care joaca tenis in mod frecvent acolo si acesti consilieri plateau oricum efectiv 20 le/h, pentru adulti, chiar daca noi aveam
tarife de 15 lei/h. Referitor la discutia si problema ridicata de colegul meu, dl. consilier Tanase, sunt perfect de acord ca trebuie sa
gasim o solutie. Tot am discutat desi nu am nici o treaba cu fotbalul, asa cum am mai spus, tot am discutat de fotbal. Astazi dimineata
eu m-am intalnit cu toti presedintii de cluburi care au copii si juniori la fotbal. Am avut o discutie cu ei referitor la inchirierea pentru
tineri, pentru juniori, doar pentru juniori a terenurilor de la Sud si in urma propunerii lor am ajuns la urmatoarea concluzie pe care i-am
comunicat-o si d-lui Primar: doar pentru cluburile de juniori vom incerca in urmatoarea sedinta de Consiliu local sa venim cu o
propunere prin care acestia sa plateasca un pret redus, ajungem undeva la 400 – 500 lei/luna in functie de numarul de antrenamente,
in asa fel incat ei sa-si permita sa joace pe cele doua terenuri si sa-si permita costurile. Dupa niste calcule estimative facute extrem de
rapid asta ar insemna un venit intre 4 – 5 mii lei/luna de pe cele doua terenuri. Toti cei de la masa au fost de acord sa plateasca ceva
pentru terenurile pe care le utilizeaza, suma propusa de ei este undeva la 25 lei/antrenament urmand ca fiecare sa ne comunice si
deja au facut-o o parte dintre ei, au comunicat catre Primarie numarul de antrenamente pe care-l doresc pe saptamana si de la ce
orar, asta ca sa vedeti ca nu este vorba de o incrancenare politica sau de culori politice, dar pur si simplu a fost vorba de a stabili
relatia si activitatea fotbalistica pe niste baze economice egale pentru toti participantii la acest sport. Practic orice club de juniori care
vrea sa inchiriere terenurile, ele sunt disponibile. Orice club de seniori care vrea sa inchirieze terenul este disponibil, orice grup de
oameni care vor sa joace acolo fotbal, desi multi nu o vor face pentru ca terenurile arata jalnic, in urma utilizarii 4 ani de zile de catre
clubul care le-a utilizat fara a avea grija de ele, e liber sa o faca numai ca trebuie sa plateasca. Era cand doar un club utiliza terenul
respectiv nu trebuie sa mai existe si toti au fost de acord cu aceasta propunere si au inteles ca toti banii pe care ei ii vor da si pe care ii
dau in momentul acesta pe la diferiti privati din oras pe unde au gasit loc sa-si antreneze copii mai degraba ii dau la terenurile
Primariei, banii respectivi se constituie fond special la CSM 2007 si vor fi utilizati exclusiv pentru intretinerea terenurilor respective. Eu
cred ca este o solutie echitabila si buna pentru toti participantii.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „in cursul saptamanii trecute am avut o discutie cu dl. director de la Societatea de Transport Public SA
Focsani. Dansul a venit cu o propunere, tinand cont de anumite lucruri pe care dansul le spune aici, fiind vorba de infiintarea unei
asociatii intercomunitare si aici eu nu vreau decat dumneavoastra sa va aduc la cunostinta si in acelasi timp sa va dati acordul pentru
pasii ce urmeaza noi sa-i facem. Pentru ca in Bucuresti, Alba Iulia, Oradea, Arges, Pitesti, Piatra Neamt, Ramnicul Sarat, Baia Mare,
Giugiu, Buzau, Maracineni, societatea de transport al acestot localitati au in activitatea lor si transport interurban. La noi s-a pus
problema sa discutam despre Vinatori, Cimpeneanca, comunele limitrofe comunitatii. Vrem sa infiintam aceasta asociatie, daca
dumneavoastra sunteti de acord, noi in urma acestei discutii sa trimitem o adresa catre Consiliul Judetean prin care sa ne spuna care
este punctul dumnealor de vedere, dupa cum stiti transportul interjudetean este aprobat in Consiliul Judetean. In conditiile in care
dansii ar spune ca sunt de acord ca in aceste localitati activitatea sa poata fi preluata de catre SC Transport Public SA sa facem
formele necesare de infiintare a acestei asociatii. Daca sunteti de acord sa cerem Consiliului Judetean punctul de vedere privind
infiintarea acestei societati de transport, tinand cont ca la ora actuala societatea noastra de transpor


